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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
VINTAROVCI 50 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-4/2016-12R 

Datum: 10. 05. 2016 

Z A P I S N I K 

 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 05. 05. 2016 ob 

17.00 uri v prostorih Volkmerjevega doma kulture, Janežovski Vrh 44. 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri, Robert Arnuš, Urša Zver, Silvester Horvat, Anton Sever in Elizabeta Fras. 

 

Upravičeno odstotni:    Simona Lacko – predsednica Nadzornega odbora in Tatjana Vogrinec 

Burgar – predsednica Občinske volilne komisije 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – 

občinska uprava. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, na prejšnji seji sem dal eno pobudo, da bi se pripravil spisek nepremičnin, ki so v 

lasti občine in še ga do danes nisem prejel. Prav tako sem predlagal, da bi se sklical Odbor za 

infrastrukturo, vendar do sklica seje še vedno ni prišlo. 

 

Župan, pogovarjal sem se z podžupanom glede seje Odbora za infrastrukturo in nisva našla 

ustreznega termina. 

 

Bojan Potrč, kako daleč je z varnostno ograjo v Jiršovcih? 

 

Župan, smo bili na ogledu, vendar mora vodja Režijskega obrata najprej narediti oceno, če je 

ograja sploh potrebna. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 
 

Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta z dne 31. 03. 

2016 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan, predlagamo, da sprejmemo dnevni red v predlagani vsebini, vendar bi potem pri 

izvedbi seje zamenjali točke in sicer bi 18. točko obravnavali pred 17. točko, da ne bodo 

dobitniki priznanj seznanjeni že prej, kot jih bomo uradno obvestili. 

 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje OS 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Pregle in potrdite poročila občinske volilne komisije o izvedbi nadomestnih volitev za 

člana Občinskega sveta v 3. volilne enoti 

5. Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja 

6. Poročilo Komisije za popis obveznosti in terjatev ter denarnih sredstev 

7. Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2015 

8. Predlog Pravilnika o štipendiranju 

9. Letno poročilo - Glasbena šola Karol Pahor 

10. Letno poročilo – Lekarne Ptuj 

11. Letno poročilo – Knjižnica Dr. Ivana Potrča Ptuj 

12. Poslovno poročilo – JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas 

13. Poslovno poročilo – OŠ dr. Ljudevita Pivka 

14. Poročilo - ZRS Bistra Ptuj 

15. Poročila Varna hiša – CSD Ptuj 

16. Poročilo Pomoč na domu – CSD Ptuj 

17. Priznanja Občine Destrnik za leto 2016 

18. Pobude in vprašanja 

19. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker člani Občinskega sveta nimajo pripomb, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red  v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 4.   Pregled in potrditev poročila občinske volilne komisije o izidu nadomestnih 

volitev za člana Občinskega sveta v 3. volilni enoti 

Tatjana Vogrinec Burgar, Občinska volilna komisija ja začela z opravili za izvedbo 

nadomestnih volitev, na podlagi ugotovitvenega sklepa, katerega je Občinski svet sprejel na 

dopisni seji dne 19. 1. 2016 in na podlagi tega sklepa je Občinska volilna komisija začela 

peljati volilna opravila. Najprej je Komisija objavila Sklep o razpisu nadomestnih volitev, 

sprejela je tudi rokovnih za izvedbo volitev, ki so bile izpeljane 17. 4. 2016. Občinska volilna 

komisija pri izvedbi volitev ni imela nobenih problemov oziroma težav, ter je delovala 

neodvisno. 19. 4. 2016 je Komisija sestavila Poročilo o izidu nadomestnih volitev za člana 

občinskega sveta Občine Destrnik v 3. volilni enoti. Na nadomestnih volitvah je imelo pravico 

voliti 577 volivcev, ki so bili vpisani v volilni imenik, z potrdilom ni imel pravice voliti nihče. 
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Glasovalo je 194 volivcev ali 33,62% od vseh volivcev, ki so imeli pravico voliti, od tega po 

pošti ni glasoval nihče, prav tako ne na domu in na predčasnih volitvah. V volilni imenik je 

bilo vpisanih 577 volivcev, skupaj jih je glasovalo 194 od tega sta bili dve glasovnici 

neveljavni. Posamezna kandidata sta dobila naslednje število glasov: Sever Anton 114 glasov 

in Sužnik Matej 78 glasov. Občinska volilna komisija Občine Destrnik je na podlagi 85. člena 

Zakona o lokalnih volitvah, ugotovila, da je za člana občinskega sveta Občine Destrnik 

izvoljen kandidat, ki je dobil večino veljavnih glasov in to je Anton Sever. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik se je seznanil s Poročilom občinske volilne komisije o izidu 

nadomestnih volitev za člana Občinskega sveta Občine Destrnik v 3. volilni enoti in ste se 

potrdi mandat članu Občinskega sveta, Antonu Sevru. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Župan se zahvali predsednici Občinske volilne komisije ga. Vogrinec Burgar za podano 

poročilo. 

 

Tatjana Vogrinec Burgar, se zahvali vsem članom Občinske volilne komisije za korektno 

opravljeno delo. 

 

Ad. 5. Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja 

Silvester Horvat, Inventurna komisije se je sestala 12. 2. 2016. Komisija je najprej pregledala 

in opravila popis in odpis osnovnih sredstev po seznamu osnovnih sredstev, nato je potekal 

pregled in popis ter odpis drobnega inventarja po seznamu drobnega inventarja. Člani 

inventurne komisije ugotovijo po opravljeni inventuri, da so osnovna sredstva in drobni 

inventar dejanska glede na knjiženo stanje. Komisija je opravila tudi nekaj odpisa  osnovnih 

sredstev in drobnega inventarja, seznami odpisa so v prilogi. Do odpisa je prišlo zaradi 

dotrajanosti, poškodbe oziroma zloma. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in 

drobnega inventarja v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 6. Poročilo Komisije za popis obveznosti in terjatev ter denarnih sredstev 

Branko Horvat,  Komisija se je sestala 17. 2. 2016 in je opravila popis obveznosti in terjatev. 

Obveznosti je bilo na dan 31. 12. 2015 iz naslova poslovanja v višini 218.338,50 eurov. 

Občina je imela odprte obveznosti iz naslova kreditov v višini 1.521.471,35 eurov. Druge 

kratkoročne obveznosti so bile 81 eurov. Kratkoročnih obveznosti do uporabnikov enotnega 

kontnega načrta je bilo v višini 10.323,05 eurov. Terjatev je občina izkazovala na dan 31. 12. 

2015 do kupcev in uporabnikov enotnega kontnega načrta v višini 49.425,28 eurov. Terjatev 

iz naslova kratkoročno danih posojil v višini 25.000 eurov. Terjatev do ZZZS v višini 319,15 

eurov ter terjatev za vračilo DDV v višini 9.570,53 eurov. Denarnih sredstev na dan 31. 12. 

2015 je imela občina: kratkoročni depoziti pri bankah v višini 649.629,12 eurov, sredstev na 
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transakcijskem računu 56.522,76 eurov in sredstev v blagajni 150,27 eurov. Kapitalskih 

naložb na dan 31. 12. 2015 je občina imela: kapitalske naložbe Terme Gaja d. o. o. v višini 

3.366.000 eurov, delnice Komunalnega podjetja Ptuj v višini 3.966,36 eurov in delnic 

pridobljenih na zapuščinskih v višini 5.971,46 eurov. Terjatev za sredstva dana v upravljanje 

posrednim proračunskim uporabnikom je občina izkazovala na dan 31. 12. 2015 v višini 

2.510.046,10 eurov in sicer jih je izkazovala do OŠ Destrnik – Trnovska vas. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, ker sem član te Komisije in smo pri pregledu terjatev do kupcev ugotovili, da 

nekatere terjatve segajo zelo daleč nazaj in jih bo po vsej verjetnosti zelo težko izterjati. 

Predlagam, da bi sestavili neko Komisijo, ki bi zadevo pregledala in sestavila seznam teh 

neizterljivih terjatev, da bi jih potem tudi odpisali. 

 

Branko Horvat, saj smo že na Komisiji podali pobudo, da bi se odpisale terjatve, s katerimi se 

več kot deset let ne dogaja nič. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poročilo Komisije za popis obveznosti in terjatev ter 

denarnih sredstev v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 7. Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2015 

Župan, Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2015 sestavljajo splošni in posebni 

del ter obrazložitev zaključnega računa proračuna. V splošnem delu je podan podrobnejši 

prikaz predvidenih in realiziranih prihodkov in odhodkov oziroma prejemkov in izdatkov iz 

bilance prihodkov in odhodkov, računa finančnih terjatev in naložb ter računa financiranja. V 

posebnem delu pa prikaz predvidenih in realiziranih odhodkov in drugih izdatkov proračuna 

Občine Destrnik za leto 2015 po proračunskih porabnikih. Sestavni del obrazložitve 

proračuna je obrazložitev izvajanja načrta razvojnih programov in s tem so prikazani podatki 

o realizaciji načrta razvojnih programov za leto 2015. 

SKUPNI PRIHODKI             2.653.291 eurov 

SKUPNO ODHODKI             2.773.417 eurov 

PRORAČUNSKI PRIMANJKLJAJ    120.126 eurov 

DANA POSOJILA    25.000 eurov 

ODPLAČILO DOLGA  103.693 eurov 

NETO FINANCIRANJE            120.126 eurov 

SREDSTVA NA RAČUNU        962.229 eurov 

Primanjkljaj v proračunu se je ustvaril zaradi nemožnosti prodaja nepremičnin, ki so bile 

planirane za prodajo.Ob sprejemu zaključnega računa moram posebej poudariti zelo 

turbolentno stanje ekonomije v okolju, ki ni naklonjeno investiranju, prav tako pa ni razpisov 

za pridobitev sredstev iz državnega proračuna oziroma evropskih sredstev. Uspelo nam je 

izvesti eno od največjih investicij in seveda tudi najpomembnejših investicij -  to je izgradnja 

Šest oddelčnega nizkoenergijskega vrtca, sofinanciranega iz znamenitega oddajanja vlog na 

Petrolu za sredstva EU REGIONALNI RAZVOJNI PROGRAMI. Manko v proračunu izhaja 

prav iz te investicije. Veliko truda pa se je vlagalo tudi v preoblikovanje javnega podjetja 

Gradnje Destrnik v Režijski obrat v okviru občinske uprave. Prepričan sem, da se je z 

realizacijo proračuna za 2015 nadaljuje kontinuiteta razvoja občine. 
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Ob sprejemu zaključnega računa se moram zahvaliti za realizacijo proračuna 2015 vam 

svetnikom, občinski upravi, delovnim telesom OS in vsem, ki so po najboljših močeh izvedli 

vse naloge. Prosim, da zaključni račun potrdite. 

 
Simona Lacko, na podlagi 40. člena Statuta Občine Destrnik, 10. člena Poslovnika 

nadzornega odbora in sprejetega Programa dela nadzornega odbora Občine Destrnik ter 

izdanega sklepa o izvedbi nadzora je bil izveden nadzor Zaključnega računa proračuna 

Občine Destrnik za leto 2015. Nadzor je bil opravljen na 7. redni seji Nadzornega odbora, dne 

20. 4. 2016. Pregledali smo splošni in posebni del proračuna. Načrtovanih je bilo prihodkov v 

letu 2015 v višini 3.105.924 eurov, bili pa so realizirani prihodki v višini 2.653.291 eurov. 

Odhodkov je bilo planiranih v proračunu v višini 3.939.460 eurov, realizirani pa so bili 

odhodki v višini 2.773.417 eurov. Člani nadzornega odbora so bili mnenja, da je zaključni 

račun dobro pripravljen in so cilji v glavnem doseženi, razen kadar to iz objektivnih razlogov, 

časovnih, vsebinskih in finančnih zamikov ni bilo možno. Menimo, da je bilo poslovanje 

gospodarno in učinkovito. Člani Nadzornega odbora, smo pri pregledu Zaključnega računa 

bili zelo radovedni, s strani pooblaščenih oseb Občinske uprave, smo dobili odgovore, tako da 

smo lahko soglasno sprejeli naslednje mnenje: Nadzorni odbor meni, da je bil nadzor 

zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za leto 2015 izveden v skladu z določili 

Statuta Občine Destrnik in Poslovnika nadzornega odbora. Pri nadzoru niso bile ugotovljene 

nepravilnosti ali pomanjkljivosti. Nadzorni odbor ocenjuje, da je zaključni račun proračuna 

Občine Destrnik za leto 2015 sestavljen v skladu z veljavno zakonodajo in da ga v predlagani 

vsebini potrdi Občinski svet. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, kot članice Občinskega sveta mislim, da se je v lanskem letu delalo dobro, 

prav tako je svoje delo Režijski obrat zelo dobro opravil. Bilo bi zelo v redu, če bi se lahko 

pridobilo več sredstev na razpisih. Iz zaključnega računa je videti, da imamo okrog 1,5 mio 

kreditov, ki jih bo treba odplačati. V letošnjem letu bomo morali biti zelo varčni.  

 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Destrnik za leto 2015 po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Destrnik za leto 2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 8. Predlog Pravilnika o štipendiranju 

Majda Kunčnik, na 6. redni seji Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo pregledali 

predlo Pravilnika o štipendiranju. Omenjeni pravilnik smo že obravnavali na dveh sejah 

Odbora že prej, vendar smo ga ustrezno dodelali v takšni obliki, kot ga imate danes pred sabo.  

 

Župan, če želimo, da bi v jeseni podelili prve štipendije, moramo danes sprejeti omenjeni 

pravilnik, saj še moramo pripraviti in objaviti razpis za štipendije. 

 

Župan odpre razpravo. 
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Elizabeta Fras, pravilnik mi je zelo všeč, saj bomo s tem nekomu pomagali pri študijo. Me pa 

je v četrtem členu v peti alineji zmotilo, da morajo kandidati aktivno sodelovati v najmanj 

dveh društvih, ki sta registrirani na območju Občine Destrnik. Lepo je, da so mladi vključeni 

v delovanje društev, vendar bomo s tem izključili marsikaterega otroka, ker otroci lahko 

delujejo v društvih izven občine, zato predlagam, da se briše iz območja Občine Destrnik. 

 

Župan, prav je da mladi delajo v naših društvih in to je bilo vodilo, zato se je to tudi zapisalo 

v pravilnik. 

 

Majda Kunčnik, v samem razpisu se bodo določila merila in pogoji za prijavo na razpis. 

Vodilo odbora je bilo, prav to, kar je rekel Župan, da ti otroci bogatijo dejavnost v naših 

društvih. 

 

Silvester Horvat, pozdravljam ta pravilnik, še vedno mislim, da ti ki študirajo v Ljubljani ali 

Mariboru je težko, da bi sodelovali v dveh društvih. 

 

Branko Horvat, jaz mislim, glede na to, da daje štipendijo Občina Destrnik je prav, da ti ljudje 

delujejo v naših društvih. Prav je, da te ljudi vključimo v delovanje naše občine.  

 

Župan, vsak pravilnik je živa stvar, ko bo postopek tekel, še vedno lahko spreminjamo 

oziroma dodajamo v pravilnik. Želel pa bi vseeno, da bi ti ljudje bili aktivni v naši občini.  

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o štipendiranju v Občini Destrnik po 

skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o štipendiranju v Občini Destrnik  v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 9. Letno poročilo – Glasbena šola Karol Pahor  

Majda Kunčnik, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva je obravnaval kar nekaj poročil. 

V poročilo Glasbene šole Karol Pahor je vidno, koliko in kje ti otroci nastopajo. Mnenja 

odbora je bilo, da bi bilo prav, da bi se občina in glasbena šola bolj povezali, tako da bi ti 

otroci nastopali na naših prireditvah, tako da bi se naši otroci tudi predstavili. Z Glasbene 

šole, so nam odgovorili, da so veseli, da bi sodelovali, ter da bi organizirali prireditev v 

sodelovanju z občino. Na nas pa je, da se bomo prireditve udeležili, saj kot vemo, da na 

prireditve v naši občini hodimo bolj malo. Mnenje odbora je, da se poročilo potrdi v 

predlagani vsebini. 

 

Župan, to so poročila, kjer je občina soustanoviteljica in ima občina bolj malo vpliva, razen 

pri OŠ Destrnik. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Silvester Horvat, moja hči obiskuje glasbeno šolo 8 let. Nastopali so tudi v Volkmerjevem 

domu in je bila udeležba zelo skromna. Bilo bi v redu, da pridemo otroke pogledat ne samo 

starši, ampak tudi ostali občani. 
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Ivan Zorec, tudi jaz sem podobnega mnenja, ker tudi sam hodim na prireditve v naši občini, 

opažam, da tudi člani Občinskega sveta se ne udeležujete prireditev. Predlagam pa, da bi ti 

otroci nastopali na Občinskem prazniku in da ne bi imeli na prireditvi nastopajoče od drugod. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Letno poročilo Glasbene šole Karol Pahor za leto 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 10. Letno poročilo  - Lekarne Ptuj 

Majda Kunčnik, po pregledu tega poročila na Odboru za šolstvo, kulturo, socialo in društva, 

smo bili presenečeni, saj je poročilo zelo dobro pripravljeno, saj je zapisano kar se dogaja v 

lekarni skozi vse leto. Odbor predlaga, da Občinski svet potrdi predlagano poročilo. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Branko Horvat, na samo poročilo nimam pripomb, bi pa pozval naše občane, da čim več 

obiskujejo našo lekarno, da se nam ne bo zgodilo, da nam bi jo zaprli. 

 

Majda Kunčnik, sploh zato, ker imamo domačega človeka, bi morali podpirati našo lekarno. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Letno poročilo Lekarne Ptuj za leto 2015 v predlagani 

vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 11. Letno poročilo – Knjižnica dr. Ivana Potrča Ptuj 

Majda Kunčnik, iz poročila je razbrati, da v knjižnici poteka veliko dejavnosti, ki so tudi za 

naše občane. V našem kraju se knjižnica pojavlja v obliki Bibliobusa. Odbor za šolstvo, 

kulturo, socialo in društva predlaga Občinskemu svetu, da predlagano poročilo potrdi. 

 

Župan, na zadnji seji Kolegija županov, je bilo naloženo Direktorju Knjižnice, da pripravi 

novi predlog financiranja knjižnice. Moram pa reči, da je Ptujska knjižnica na zelo visokem 

nivoju. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Letno poročilo Knjižnice dr. Ivana Potrča Ptuj za leto 

2015 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 

Ad. 12. Poslovno poročilo – JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas 

Majda Kunčnik, v osnovnem delu poročila Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva ni 

imel pripomb in predlaga Občinskemu svetu, da ga potrdi. Odbor je obravnaval Predlog 
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porabe presežkov prihodov nad odhodki v letu 2015, z predlogom se je odbor strinjal, vendar 

se v šesti alineji dopolni in ograje okrog igral. 

 

Župan, glede varčevanja v šoli je prišlo do presežka in se z tem sredstvi pokrijejo za 

vzdrževalna dela v šoli in nabavo opreme za potrebe šole in vrtca. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, me zelo veseli dobro delo šole, seveda je prav, da se to tako razdeli, kot so to 

sami predlagali. V šoli se prijavljajo na različne projekte, kot je Zdrav življenjski slog, Shema 

sadja, kar je za pohvaliti. Zato bi bilo prav, da bi se tudi otroci vključevali z svojimi nastopi 

na prireditvi ob občinskem prazniku. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Poslovno poročilo JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas 

za leto 2015 v predlagani vsebini. Sredstva iz naslova presežka prihodkov nad odhodki v letu 

2015 se porabijo za naslednja dela: 

- Izvedba notranje revizije: 1.500 eurov 

- Pleskanje hodnikov: 1.500 eurov 

- Mobilni čitalec kode za skeniranje kod OS-DI pri inventuri: 905,85 eurov 

- Nabava konferenčnih stolov (50 kom) v vrtcu: 829,60 eurov 

- Nabava stojala in nosilcev za zastave v vrtcu 

- Nabava zunanjega večnamenskega igrala za I. triado in ograje okrog igrala 

- Razlika se porabi za vzdrževanje – manjša dela oz. storitve po dogovoru z občino. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 13. Poslovno poročilo – OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

Majda Kunčnik, na Odboru za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo pregledali Poslovno 

poročilo OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj. Pri pregledu nismo našli nekih posebnosti, saj delo teče 

v skladu z njihovim načrtom dela in predlagamo, da poročilo Občinski svet potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 14 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Poslovno poročilo OŠ dr. Ljudevita Pivka Ptuj za leto 

2015 v predlagani vsebini.   

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 14. Poročilo – ZRS Bistra Ptuj 

Majda Kunčnik, na Odboru za šolstvo, kulturo, socialo in društva smo pregledali to poročilo, 

moram reči, da iz poročila ni razvidno, kakšno korist ima občina iz tega naslova. 

 

Župan, stvar je v tem, ker trenutno ni razpisov in posledično zaradi tega ni nekega širšega 

dela. Večinoma dela opravijo za Mestno občino Ptuj, po vsej verjetnosti bo o tem burna 

razprava na Kolegiju Županov glede financiranja. Ko bomo o tem razpravljali na Kolegiju 

Županov, vas bom potem o zaključkih tudi obvestil. 
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Župan odpre razpravo. 

 

Silvester Horvat, večinoma ste mi odgovoril, v bistvu me zanima, zakaj mi rabimo Bistro? 

 

Darinka Ratajc, v prejšnji finančni perspektivi 2007 – 2013 se nisi moral prijaviti na razpis za 

Evropska sredstva, če nisi imel investicije potrjene na Agenciji, saj so bile investicije potrjene 

na regiji. V sedanji finančni perspektivi , Agencije in občine ne sodelujejo, saj so razpisi 

drugače naravnani. Zato je sedaj problem, kaj sedaj ta Agencija dela za nas. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 15 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Poročilo ZRS Bistra Ptuj za leto 2015 v predlagani 

vsebini.   

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 15. Poročilo Varna hiše – CSD Ptuj 

Majda Kunčnik, po pregledu poročila, smo lahko razbrali, da so koristniki Varne hiše bili tudi 

naši občani. Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva predlaga Občinskemu svetu, da 

poročilo potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, težko je o tem razpravljati in ugotavljati, da so koristniki Varne hiše ženske in 

otroci. Kapo dol tistim, ki delajo v  tej Varni hiši. Iz poročila je razvidno, da se je ena od 

žensk, ki so bile v Varni hiši vrnila domov, ostale pa so si poiskale drugi dom.  

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 16 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Poročilo programa »Varna hiša« za leto 2015 v 

predlagani vsebini.   

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 16. Poročilo Pomoč na domu – CSD Ptuj 

Majda Kunčnik, Odbor za šolstvo, kulturo, socialo in društva je ugotovil, da je iz poročila 

razvidno, da se tudi v naši občini izvaja program Pomoči na domu. Odbor predlaga 

Občinskemu svetu, da predlagano poročilo potrdi. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, kot je bilo rečeno je v naši občini, kar nekaj ljudi, ki so koristniki te pomoči. 

Nekateri naši občani ne potrebujejo fizične pomoči, potrebujejo pa mogoče kakšen pogovor. 

Zato bi našim društvom dala namig, da bi se povezali z starejšimi občani, ki živijo samo, da bi 

jih obiskali in bi se z njimi pogovarjali. 

 

Župan, pri Društvu upokojencev Sv. Urban – Destrnik deluje sekcija za pomoč starejšim. Tale 

pomoč na domu je namenjena tistim, ki imajo doma bolne ljudi. Res pa je, da bo v bližnji 

prihodnosti vedno več ljudi, ki bodo koristniki teh storitev. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 17 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Poročilo programa »Pomoč na domu – socialna 

oskrba« za leto 2015 v predlagani vsebini.   

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 18. Pobude in vprašanja 

Župan, to točko bomo sedaj obravnavali, ker bomo 17. točko zaprli za javnost. 

 

Bojan Potrč, po zadnjem deževju je v Jiršovcih pri mlekarni naplavilo kar nekaj gramoza, ki 

bi ga bilo treba odstraniti. V Drstelji je prestopil potok, saj je v strugo naneslo umazanijo. 

 

Župan, v Drstelji je zamašen propust in ga bo potrebno najprej očistiti. 

 

Ivan Zorec, kako je z plačevanjem stavbnega zemljišča in ne mislim za hiše, ampak za farme. 

Nekateri so dobili zelo velike položnice. Kako stavbna zemljišča plačujejo podjetniki in kako 

je z kmeti. Mamice, ki imajo otroke v vrtcu so povedale, da se v vrtcu pojavljajo razne 

napake, kot so pri razpiranju vrat, ne ugašanja luči,  poškodbe lesa v zadnjem delu vrtca. Pri 

vsakem izpadu elektrike v vrtcu, je potrebno plačati okrog 90 eurov, da se ponovno vzpostavi 

ves sistem. Za okrog vrtca se je nabavilo ogromno zemlje, za okrog 3.800 eurov. Kje je 

zemlja, ki je bila prej tu? V tej zemlji, ki ste jo sedaj navozili, kolikor vemo, bi naj v tej zemlji 

bil prisoten svinec, saj jo je Cestno podjetje Ptuj pripeljalo iz gradbišča ob bodoči avtocesti. 

 

Župan, vsa zemlja je ostala tu spodaj, levo od vrtca in pod vrtcem je vsa zemlja. Območje je 

bilo zapolnjeno z 1.500 m3 gramoza, potem pa smo iz Gradenj navozili 1.300 m3 zemlje. Kar 

pa se tiče zadnjega navoza, zemlja je bila pripeljana iz izkopov in ni oporečna. Res pa je, da 

za ureditev dokončnega platoja bi še potrebovali več zemlje. Zelo težko bo navoziti zemljo na 

to območje, saj teren ni utrjen, da bi po njem vozili kamioni. Na spodnjem delu bi uredili za 

Društvo upokojencev igrišče za kegljanje na vrvici. V bodoče pa bi uredili tudi igrišče za 

odbojko na mivki. Glede reklamacij v vrtcu, ker je vrtec še v garancijskem roku se zadeve 

urejajo, les tudi že menjujejo. Projektant je bil opozorjen z strani nadzornika, da te zadeve ne 

bodo v redu. 

 

Darinka Ratajc, v projektu vrtca je požarna študija in alarmni sistem, ki je v vrtcu je vezan na 

Varnost Maribor, ker pa je v Destrniku zelo veliko krat izpad elektrike. In ob vsakem izpadu 

elektrike morajo priti iz Varnosti Maribor vzpostaviti sistem. Je pa za razmisliti, da bi se 

zadeve nekako odklopile. Ravnatelj redno poroča o problemih, ki se pojavljajo v vrtcu, tako 

da izvajalec del odpravlja napake v garancijskem roku. Glede plačevanje stavbnega zemljišča, 

pa danes ne morem reči kdo kaj plačuje in na drugi strani gre za zaupne podatke. Lahko pa 

pripravimo analizo, koliko plačujejo kmetje. 

 

Ivan Zorec, problem je v tem, da eden plača, drugi pa ne in oba imata dejavnost. 

 

Župan, glede izpada elektrike na Destrniku, v lanskem letu je v enem mesecu bil izpad 

elektrike 12x in takrat je naš informacijski sistem doživel šok in je bil kar poškodovani, en del 

smo dobili pokrit iz zavarovalnice, nekaj sredstev pa smo morali zagotoviti sami. Predlog 

ELESA je, da je potrebno celotna obnova omrežja, vendar oni za obnovo nimajo denarja.  

 

Anton Sever, kdaj se bo nadaljevalo delo na Drstelji, temelji za kandelabre in kabli za javno 

razsvetljavo so že postavljeni. Sedaj ko mulčijo bankine so že poškodovali kable. Gre samo za 

postavitev od 5 do 6 luči in sicer od Zupaniča do Bojana. 
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Župan, tudi v vasi Vintarovci imamo vso inštalacijo v zemlji in bi morali postaviti okrog 70 

luči, ko smo iskali predračune, koliko bi nas to stalo, smo ugotovili, da nas postavitev ene luči 

stane okrog 800 eurov. Vendar pet luči ne predstavlja ogromnega bremena, zato bomo v 

bodoče razmislili, kako zadevo rešiti. 

 

Elizabeta Fras, kakšna je možnost, da bi se v Placarju pri avtobusni postaji uredil prehod za 

pešce? Decembra smo govorili o Nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča, takrat ste 

rekli, da se bo začelo delati na tem odloku, kako daleč je z tem, saj smo sedaj spet prejeli 

položnice po starem odloku. Malo sem primerjala med občinami in sem ugotovila, da tisti, ki 

v naši občini živijo na Ojstrovcu plačujejo nadomestila za stavbno zemljišče več, kot tisti, ki 

živijo v centru mesta. Saj mi živimo na vasi in ne v mestu. Zraven tega imamo res primerjavo 

za 100 m2, v nekaterih občinah ne upoštevajo kurilnic, pri nas pa jih. Problem je tudi v tem, 

da vsi občani nimajo vrisanih hiš in so se vzeli podatki, ki so jih podali ob popisu, ki pa niso 

povsod bili v redu podani. 

 

Župan, glede varnih poti za celotno občino, pripravljena je študija varnih poti, ki je bila 

posredovana na Direkcijo za ceste. Zadevo smo morali dopolniti in dopolnjeno študijo smo 

ponovno poslali na Direkcijo za ceste, vendar še do sedaj odgovora nismo prejeli. Kupili smo 

tudi varnostno ogledalo za v Doliču, vendar za postavitev soglasja s strani Direkcije nismo 

prejeli. Sedaj smo se pritožili. Glede nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, nekoč so se 

za našo občino upoštevali zelo veliki faktorji razvitosti in posledica tega je tudi višini 

nadomestila. Če želimo, da bomo v naslednjem letu imeli drugačni obračun nadomestila za 

uporabo stavbnih zemljišč, bomo morali jeseni sprejeti novi oziroma spremenjeni odlok. 

 

Darinka Ratajc, zbrali smo odloke za obračun nadomestila za stavbna zemljišča vseh 16 občin 

in smo ugotovili, da točka ni tako visoka, visoko so ovrednotena območja. Občinski svet bo 

moral reči, kakšno vrednost točk bomo morali upoštevati v novem odloku. 

 

Urša Zver, popolnoma se strinjam z ga. Fras, če lahko Občinski svet vpliva na to, potem 

moramo to tudi narediti. 

 

Branko Horvat, 2. 4. 2016 je bila izvedena čistilna akcija. Želel bi se zahvaliti vsem 

udeležencem čistilne akcije, predvsem pa predsednikom vaških odborov, občinski upravi in 

režijskemu obratu. Kot odgovor na eni izmed prejšnjih sej, ko je g. Zorec vprašal glede 

razlike med Gradnjami in Režijskim obratom. 17. 3. 2015 smo ukinili podjetje Gradnje 

Destrnik d. o. o. Za primerjavo pri izvedbi čiščenja 1000 m mulde so nam Gradnje zaračunale 

1.900 eurov, sedaj ko pa to dela Režijski obrat, pa nas to stane okrog 406 eurov. Tudi pri 

delavcih sedaj ne rabimo plačevati DDV-ja. Prej nas je en delavec na uro stal 13,42 eurov, 

sedaj pa nas stanje okrog 7 eurov. Prej smo morali plačati okrog 50.000 eurov DDV-ja, kar pa 

sedaj ni treba. In nam ta denar ostaja za obnovo strojnega parka, kupili smo JCB, poltovorno 

vozilo KIA, valjar, koso. Strojni park v Gradnjah Destrnik je bil v katastrofalnem stanju, 

najprej smo morali stroje servisirati, da smo lahko z njimi sploh začeli delati. Delavcem 

zaposlenim v Gradnjah Destrnik je prej primanjkovalo na leto okrog 300 ur, to se sedaj ne 

dogaja, saj je za ljudi vedno delo. Sam seje Odbora za infrastrukturo, do sedaj nisem sklical, 

saj se je Režijski obrat postavljal kadrovsko, tako da tudi gradiva nismo imeli, bomo pa v 

prihodnosti sklicali sejo. 

 

Bojan Potrč, kaj je z varno potjo pri trgovini? 

 

Župan, takoj ko bomo črtali talne označbe, bomo uredili tudi to. 
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Ivan Zorec, zaradi sejnine ni potrebno sklicati Odbora za infrastrukturo. Potrebno pa bi bilo 

sprejeti plan dela za tekoče leto in bomo zelo težko sprejemali plan za nazaj. Na eni izmed 

prejšnjih sej sem vprašal, glede vožnje tovornjakov na regionalni cesti Ptuj – Lenart, zanima 

me, če ste prejeli že kakšen odgovor. Moram pa reči, da je vedno več Policije in je 

tovornjakov opaziti manj. 

 

Župan, pogovarjali smo se z Policijo in pravijo, da je cesta javna in je zelo težko kamione 

tehtati, tako da prepoved je in je ni. Namestili so tudi prometne znake za prepoved vožnje 

tovornih vozil, ki pa so jih čez noč odstranili. 

 

Milan Kuri, na občnih zborih društev je vedno na dnevnem redu, da dobijo besedo tudi gostje. 

Na lanskem občinskem prazniku, nismo na proslavi dali besede gostom, zanima me kdo o tem 

odreja? 

 

Župan, ko prihajajo gostje se pogovarjamo o tem in nihče ni izrazil mnenja, da bi imel govor 

in to je odločitev gostov. 

 

Anton Sever, na Gomili so baje neki plaz, ali si je to kdo ogledal? 

 

Župan, plazi so v študijskem delu in jih rešujemo preko Agencije. V občini imamo trenutno 

prijavljenih osem plazov, vendar noben plaz ne ogroža hiše. Plaz na Gomili, pa je že bil 

enkrat saniran. 

 

Elizabeta Fras, g. Pulko, ki je lastnik posestva v Placarju nas vabi na ogled in predstavitev 

delovanja dejavnosti, saj ste to izrazili na eni izmed prejšnjih sej Občinskega sveta. V 

naslednjem tedni v sredo okrog 16. ure bova z svetnikom g. Potrčem prišla na občino, glede 

najinega vprašanje o plačah. Če še kateri svetnik želi, se nama lahko pridruži. Opažamo, da na 

makadamskih cestah odnaša gramoz iz cest, zato bi morali narediti kanale na cestah. 

 

Župan, glede teh kanalov, na zadnje smo to naredili na Strmcu in takoj, ko je bil prvi dež so 

bili kanali polni gramoza. Tudi cesto v Placarju smo uredili, deževje je sedaj vse odneslo in je 

videti, kot da nismo nič delali. 

 

Silvester Horvat, ga. Vršič iz Ločkega Vrha me je obvestila, da se ji je jeseni ob gradnji ceste 

odstranila ograja in takrat je bilo rečeno, da se ji bo po končani investiciji ograja postavila 

nazaj. Pravi, da si je zadevo prišel sedaj ogledat en gospod. 

 

Župan, prav je, da ste zadevo povedali in bomo poskušali zadevo razrešiti. 

 

Župan, prejeli smo zapisnik Vaškega odbora Drstelja, ki želijo, da se razrešijo nekateri člani 

vaškega odbora in se postavijo na njihovo mesto novi člani. Zato predlagam, da to danes 

obravnavamo in sprejmemo njihove predloge. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 18 

Občinski svet  Občine Destrnik  razrešuje z mesta člana vaškega odbora Drstelja naslednje 

člane: 

- Mitja Kolar, 

- Srečko Čeh in 

- Silvo Kopčič. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti  
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 19 

Občinski svet  Občine Destrnik  imenuje za člana vaškega odbora Drstelja naslednje člane: 

- Simona Lacko, Drstelja 21b, 2253 Destrnik, 

- Damjan Žuran, Drstelja 32, 2253 Destrnik in 

- Tanja Lozinšek, Drstelja 15a, 2253 Destrnik. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti  

Župan, glede na že povedano predlagam, da 17. točko zapremo za javnost v skladu z 30. 

členom Poslovnika občinskega sveta. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 20 

Občinski svet  Občine Destrnik na podlagi 30. člena Poslovnika občinskega sveta Občine 

Destrnik zapre sejo za javnost pri naslednji točki dnevnega reda: 

- 17. točka – Priznanja Občine Destrnik za leto 2016. 

Na seji so zraven župana in članov občinskega sveta lahko prisotni člani občinske uprave in 

predsednica nadzornega odbora. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti  

Ad. 17. Priznanja Občine Destrnik za leto 2016 

Žiga Volgemut, Komisija za odlikovanje in priznanje se je sestala 13. 4. 2016 in pregledala 

prispele predloge za občinska priznanja. Prejeli smo osem predlogov in sicer Damjan Žerjav – 

bronasto priznanje za aktivno sodelovanje v Športnem društvu Destrnik, Kmetija Rodošek iz 

Desencev – bronasto priznanje za požrtvovalno delo na področju kmetijstva, Marija Potrč – 

bronasto priznanje za dobrodelno udejstvovanje in 20 letno predsedovanje društvu Karitas, 

Franček Lenart – bronasto priznanje za aktivno dela na področju gospodarstva, Destrniški 

oktet – srebrno priznanje za požrtvovalno delo in uspešno vključevanje v družabno življenje 

Občine Destrnik, Feliks Majerič – srebrno priznanje za dejavno sodelovanje v družabnem 

življenju, Anton Kovačec – zlato priznanje za požrtvovalno del na področju lokalne 

samouprave. Prejeli smo tudi predlog za Marijo Štumberger, ki ga je posredovala Krajevna 

organizacija rdečega križa Destrnik, vendar je komisija ugotovila, da je ga. Štumberger 

prejela zlato občinsko priznanje leta 1998 in zato ji sedaj ne moremo podeliti še enega 

priznanja. 

 

Župan, glede razprave pri podelitvi priznanja ga. Mariji Štumberger, res je da je že prejela 

priznanje, vendar v drugi sestavi, saj je prejela občinsko priznanje v Občini Destrnik – 

Trnovska vas. Zato predlagam, da se ji podeli srebrno občinsko priznanje v naši občini za 

njeno prehojeno humanitarno pot. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, sprašujem se, o čem bomo danes glasovali, saj so nekatere stvari že bile 

podeljene. 

 

Župan, prav je bilo, da smo priznanje Oktetu podelili na njihovi prireditvi, Komisija pa je 

njihovo priznanje tudi potrdila. Oktet je imel na prireditvi povabljene svoje goste in je prav, 

da so prejeli priznanje v družbi svojih gostov. Toliko kot je Oktet naredil za promocijo naše 

občine, je prav, da smo jim to priznanje podelili na njihovi prireditvi. 

 

Ivan Zorec, jaz nisem izpostavil, da si priznanja niso zaslužili, vendar na Občinskem svetu še 

ni bilo sprejeto, da jim bo priznanje podeljeno. Zato bi lahko imeli to sejo 14 dni prej in ne bi 
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imeli takšne situacije, kot jo imamo sedaj. V kolikor bomo tako delali, potem Občinski svet 

ne bo odločal o ničemer več. 

 

Župan, to je tvoje mnenje. Je pa res, da sklep Občinskega sveta podpisuje Župan. 

 

Ivan Zorec, nisem proti, vendar je še bil čas, da bi na Občinskem svetu sprejeli sklep.  

 

Župan, ali je Občinski svet podal kakšni predlog za občinsko priznanje? 

 

Elizabeta Fras, glede priznanja ga. Štumberger, sem za, da se ji podeli. Resnično so to ljudje, 

kateri so predlagani priznanja, in so tudi v naši občini nekaj naredili. Marsikoga tudi ne 

opazimo. Glede Okteta, priznanje si zaslužijo, dvajset let njihovega delovanje je čudovitih. 

Jaz mislim, če se gremo strogo držanja pravil ima g. Zorec prav, priznanje se je podelilo, ker 

se je tako odločil Župan. 

 

Branko Horvat, kar se tiče priznanja Oktetu, to je bila njihova prireditev in je bila izjemna 

priložnost, da se jim je priznanje tudi na tem mestu podelilo. Je pa to takšen sklep, pri katerem 

ne rabimo biti pikolovski. Na drugi strani, pa je občinski priznanj preveč in potem tudi 

priznanja nimajo nobene vrednosti. Mogoče bi razmislili o tem, da bi na leto podelili 3 – 4 

priznanja. 

 

Majda Kunčnik, razpravljati o dobitnikih občinskih priznanj je zelo težko, na drugi strani pa 

imamo Zbornik Občine Destrnik in so v njem navedene osebe, ki si po vsej verjetnosti tega ne 

zaslužijo. Kaj je naše delo, ne dve uri na seji, ampak je pomembno delo med sejami in naša 

naloge je, da se udeležujemo prireditev v občini. 

 

Bojan Potrč, strinjam se, da je potrebno takšne zadeve omejiti, lahko pa bi to rešili tudi preko 

korespondenčne seje. 

 

Ivan Zorec, počutim se kot izobčenec, ker upam nekaj reči. Razočaran sem okrog zaposlitev v 

občini in ste mi povedali, da si sodelavce izbirate sami, kar je prav in to spoštujem. Za to pa bi 

morali člani Občinskega sveta vedeti. 

 

Župan, pričakoval sem predlog Kulturnega društva Destrnik za Oktet in tega ni bilo, zato sem 

sam podal predlog. Ali ni bilo lepo, da je bilo priznanje podeljeno na njihovi prireditvi? 

 

Žiga Volgemut, imeli ste možnost, da bi to rešili preko korespondenčne seje, sedaj pa je tako 

kot pač je. Tudi na Komisiji razmišljamo o spremembi pravilnika, da bi se na leto podelilo 

manj priznanj. 

 

Župan, prejeli smo predloga samo za g. Majeriča in ga. Štumberger, ker ni bilo nobenega 

drugega predloga, sem potem jaz podal predloge za ostala priznanja. 

 

Ker druge razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 21 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje sklep, da se Mariji Štumberger podeli srebrno 

občinsko priznanje za leto 2016. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 3 vzdržani 
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Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 22 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje sklep o podelitvi občinskih priznanj za leto 2016 

naslednjim dobitnikom:  

- Damjanu Žerjav se podeli bronasto priznanje za dejavno sodelovanje v Športnem društvu  

- Kmetiji Rodošek iz Desencev se podeli bronasto priznanje za požrtvovalno delo na področju 

kmetijstva  

- Mariji Potrč se podeli bronasto priznanje za dobrodelno udejstvovanje in 20 letno 

predsedovanje društvu Karitas  

- Frančeku Lenart se podeli bronasto priznanje za aktivno delo na področju gospodarstva  

- Destrniškemu oktetu – sekcija kulturnega društva Destrnik se podli srebrno priznanje za 

požrtvovalno delu in uspešno vključevanje v družabno življenje občine Destrnik  

- Feliksu Majerič se podeli srebrno priznanje za dejavno sodelovanje v družabnem življenju  

- Antonu Kovačec se podeli zlato priznanje za požrtvovalno delo na področju lokalne 

samouprave  

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Župan, za naslednje leto, pa je tudi na vas, da podate kakšen predlog z občinsko priznanje. 

 

Ad. 19. Razno 

Župan,  seznanil bi vas s potekom 18. občinskega praznika, ki bo trajal od 7. do 28. maja. 21. 

5. 2016 bo osrednja prireditev ob 18. uri, zato tudi s tega mesta pozivam vsa društva, da se 

praznovanja udeležijo. Z našo pobrateno Občino Polzela, smo se pogovarjali, da bi skupno 

organizirali strokovne ekskurzijo v Beograd in bi si ogledali Park odličnosti. Potrebno je 

doreči samo termin, ki bo vsem ustrezal. 

 

Branko Horvat, ali je že kakšno vprašanje v zvezi s pozebo? 

 

Župan, klicali smo g. Murka na Ptuj, vendar še vedno nismo dobili povratne informacije.  

 

Anton Sever, v mesecu juniju bodo Lovci praznovali 70 let delovanja. Za 60 let delovanja so 

dobili zlato priznanje, kaj se jim bo dalo sedaj. 

 

Župan, bomo poskrbeli za presenečenje. 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

12. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 20.10 uri. 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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